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Geachte lezer,     
 
Het verheugd ons, u deze uitgebreide studie te mogen aanbieden. Het is onze hartenwens, dat u door 
deze studie wordt gezegend. Wanneer de Zoon Gods zegt: “Ik ben de deur; als iemand door Mij 
binnenkomt, zal hij behouden worden”. (Joh. 10:9), dan kunnen wij vandaag met grote stelligheid 
zeggen: Wij staan voor het sluiten van de deur, want de wederkomst van Jezus staat te gebeuren en 
daarmee loopt de genadetijd af. Daarom hebben wij van Godswege de opdracht, u deze Bijbelse 
boodschap door te geven. Probeert u alstublieft, om het zonder vooringenomenheid te lezen. 
 
Vragen, die er bij het lezen van deze studie zouden kunnen rijzen, willen wij, voor zover dit mogelijk is, 
beantwoorden. Wilt u over de inhoud van deze studie of over het Woord van God in het algemeen 
praten, dan is daar ook een mogelijkheid voor.  
 
Verder hopen wij van ganser harte, dat alvorens u deze studie gaat lezen, u uw God en Vader vraagt 
om geopende oren en vooral om een geopend hart. Opdat de Heilige Geest zelve u inzicht zal geven 
en u zal doordringen van de boodschap, die God in deze studie tot u zegt. God wil openbaren, hetgeen 
Hij tot redding van de mensen gesteld heeft. Alleen met het verstand en met rede is deze studie niet te 
verstaan. Vertrouw aan Hem uw inzicht toe en u zult van licht tot licht gaan en steeds meer vinden tot 
troost en sterkte. 
 
Met hartelijke Zegenwensen 
namens het Bijbelstudie Centrum 
Rob Schutte 
 

 
 
 

            
        2 Petrus 1:19 
 
 
 

alléén de Bijbel laten spreken 
het Woord van God geheel en het Woord van God alleen 

 
 
 

2 Tim. 4:2-4 “verkondig het woord, dring erop aan, gelegen of ongelegen, wederleg, bestraf en bemoedig 
met alle lankmoedigheid en onderrichting. Want er komt een tijd, dat (de mensen) de gezonde leer niet 
(meer) zullen verdragen, maar omdat hun gehoor verwend is, naar hun eigen begeerte zich (tal van) 
leraars zullen bijeenhalen, dat zij hun oor van de waarheid zullen afkeren en zich naar de verdichtsels 
keren”. 
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Wij gaan nu dieper op deze grote wijsheid Gods in. Toen God nu in die zes dagen de aarde weer 
bewoonbaar had gemaakt, schiep Hij aan het einde van die zesde dag de mens, zoals wij dat vinden in 
Gen. 1:27 “En God schiep de mens naar zijn beeld; naar Gods beeld schiep Hij hem; man en vrouw schiep 
Hij hen”. 
 
De mens werd dus geschapen naar het beeld van God, dat wil dus zeggen, dat deze mens in zijn 
oorsprong een zoon van God was. Zo wordt Adam in Luc. 3:38 ook genoemd.“de zoon van Enos, de 
zoon van Set, de zoon van Adam, de zoon van God”.  
 
Alle mensen zijn van nature zonen van Adam en worden daarom ook mensenkinderen genoemd. Maar 
Adam was van oorsprong een zoon van God, want God had hem Zelf geschapen naar Zijn beeld, naar 
Zijn gelijkenis, zoals wij het ook in Genessis 5 lezen. 
 
Wij moeten dus goed onderscheiden, dat wij van nature het beeld van de gevallen mens Adam dragen, 
want wij zijn Adams nakomelingen. Maar Adam droeg in het begin, voor de zondeval, het beeld van 
God en daarom was hij een zoon van God. Wij mensen zijn van nature geen zonen Gods, maar 
zondaren. Daarom kunnen wij alleen door het geloof in Jezus, de Zoon van God, tot zonen van God 
gemaakt worden door wedergeboorte. 
 
In Gen. 5:3 lezen wij “Toen Adam honderd dertig jaar geleefd had, verwekte hij (een zoon) naar zijn 
gelijkenis, als zijn beeld, en noemde hem Set”. Adam zelf was naar de gelijkenis van God geschapen en 
droeg het beeld van God. Maar Seth, die als zoon geboren is uit Adam, droeg het beeld van de 
gevallen Adam als zondaar. 
 
Wij weten dus, dat het Gods bedoeling is om uit dat eerste mensenpaar, die zonen van God waren, een 
nieuw geslacht van zonen Gods te verwekken. Maar nu moet u eens letten op het wonderbare van 
Gods handelen! Hoe en waaruit schiep God Adam? 
 
Dat staat in Gen 2:7 “toen formeerde de Here God de mens van stof uit de aardbodem en blies de 
levensadem in zijn neus; alzo werd de mens tot een levend wezen”. Hier zien wij het ontzaglijk grote 
contrast tussen de geschapen en gezalfde cherub (satan) en de nu geschapen mens.  
 
Dit is een geweldig groot onderscheid! Dat de mens, die geformeerd werd uit het stof der aarde 
betekent, dat uit het midden van de gevolgen van het door satans schuld verwoeste werk, dat God nu 
die mens ging scheppen. Uit wat satan bewerkt heeft in zijn streven en werken in zijn rebellie tegen 
God en de  gevolgen daarvan, uit dát stof van satans streven, formeert God de mens. 
 
Hier zien wij iets van de grootheid en wijsheid Gods. Want uit het stof van de puinhopen van deze 
verwoeste aarde en van deze vergane oorsponkelijke wereld, schept God nu de mens als een zoon van 
God. 
 
En wat zien wij nu? Dat God Zich een zwak aards mens verwekte, die de volkomen tegenstelling was 
van die machtige, sterke, geweldige hemelvorst en dat de zwakke stoffelijke, aardse mens tegenover 
die hemels, in majesteit en kracht geschapen engelvorst staat. 
 
Grotere tegenstelling is niet in te denken! Maar dat is tevens een oordeel Gods, dat alleen spreekt van 
onvoorspelbare wijsheid en grootheid van God. God zet tegenover deze engelvorst, niet een ander 
machtig wezen, maar laat uit de puinhopen, die satan zelf bewerkt heeft, iets opstaan, wat hem ten val 
zal brengen. 
 
Satans eigen werk brengt hem dus ten val, maar dat zal weer alles herstellen. Dat is nu de wijsheid 
Gods! Wij zijn dus mensen, voortgekomen uit het stof van de verwoeste wereld, wier ondergang de 
duivel heeft bewerkt. In Ez. 28 hebben wij reeds gelezen over het oordeel volgens Gods raad over deze 
gevallen cherub. En daar zien wij de verschillende trappen en stadia van dat oordeel en gericht, dat 
God aan satan voltrekt. Dat zal niet in één ogenblik plaats vinden, maar in verschillende stadia. 
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Wij lezen in Ez. 28:15-16a “Onberispelijk waart gij in uw wandel, vanaf de dag dat gij geschapen werd, 
totdat er onrecht in u werd gevonden: door uw uitgebreide handel zijt gij vervuld geraakt met geweldenarij 
en kwaamt gij tot zonde”. Het eerste oordeel dat hem zal treffen is dit “Van de berg der goden verbande 
Ik u”. En dat is dus geschied, want satan heeft zijn woonplaats niet meer op de berg, maar in de 
luchtlagen boven de aarde. Hij woont niet meer daar, waar de andere morgensterren en cherubs, die 
staande en God trouw zijn gebleven, wonen op de berg van de goden. 
 
Wel lezen wij in Job 1, dat satan van tijd tot tijd vergunning krijgt om in de vergadering der zonen Gods 
te komen, maar hij mag er nooit blijven. Ez. 28:16b-17 gaat verder “en deed u weg, gij beschuttende 
cherub, van tussen de vlammende stenen. (hij mag zich dus niet vrij meer bewegen in het rijk van de 
miljoenen en miljarden sterren en sterrenvolken. Zijn gebied is bepaald bij deze aarde en om deze 
aarde. Hoe ver dat zich uitstrekt weten wij niet) Trots was uw hart op uw schoonheid – met uw luister 
hebt gij ook uw wijsheid teniet doen gaan. Ter aarde wierp Ik u neer”. 

 
Dit moet nog voltrokken worden, al staat het hier als voltooid. Dat is vaak in Gods Woord zo, alsof alles 
al voltrokken is, want voor God ligt dat vonnis al gereed. En wij weten, wanneer dat gebeurt. Want als 
Jezus straks Zijn Gemeente heeft opgenomen in Zijn heerlijkheid, dan wordt satan uit het luchtruim om 
de aarde, de Hemelse Gewesten, geworden op de aarde.  
 
Dan wordt dat vonnis voltrokken, dat reeds vast ligt in het Woord van God. Jezus zegt het ook in Lucas 
“Ik zag de satan als een bliksem uit de hemel vallen”. En dat is toekomst. Maar waar het nu bijzonder om 
gaat, staat in vers 18 van Ez 28 “Door uw vele ongerechtigheden, door het onrecht bij uw koophandel, 
hebt gij uw heiligdommen ontwijd. (en nu komt het) Vuur deed Ik oplaaien uit uw midden – dat verteerde 
u”! Gods raadsbesluit, dat uit het midden van door satans zelf verwoeste werk, een vuur zou komen, 
dat satan en zijn hele werk zou verteren en vernietigen. 
 
En nu gaat u iets daarvan zien. Ik herhaal: uit het stof van de verwoeste aarde, uit de puinhopen van 
die ondergegane, oorspronkelijke wereld, schept God een mens. En wat heeft God met hem voor. Dat 
die mens uit dat stof geformeerd met zijn nakomelingen, het vuur gaat worden, dat heel het werk van 
satan en hem zelf zal verteren en alles zal herscheppen. 
 
Hoe kan dat stof tot vuur worden? De mens, dat stof is, is bestemd om een vat te worden van het 
heilige vuur Gods, een woonstede te zijn van Gods Geest. En dat vuur van God in de mens zal alles 
wat van zonde en onreinheid gekomen is in de schepping vernietigen. 
 
Deze geschapen mens, die als nakomelingschap het heilig aantal voor God bepaald, moet voort-
brengen, wordt het wonderbare Godsorgaan, wat een verterend vuur gaat worden en voor goed met 
alles zal afrekenen wat zonde en ongerechtigheid is. 
 
Dat is de roeping van de mens, die in Gods wegen wandelt om een vat te worden vol van Gods Geest 
en om met elkaar dat wonderbare levende organisme, het Lichaam van Gods Zoon te worden, aan wie 
ook het oordeel is gegeven. Paulus zegt immers in 1 Cor. 6:2-3 “Of weet gij niet, dat de heiligen de 
wereld zullen oordelen? En indien bij u het oordeel over de wereld berust, zijt gij dan onbevoegd voor de 
meest onbetekenende rechtspraak? Weet gij niet, dat wij over engelen oordelen zullen”?  
 
Uit het midden dat van satans werk, heeft God iets tevoorschijn geroepen, wat dát zal bewerken! Gaan 
wij nu de uitspraak begrijpen uit Ez. 28:18, waar God zegt “Vuur deed Ik oplaaien uit uw midden – dat 
verteerde u”! 
 
Hoe hebben de engelen begeerd, om te zien hoe dit raadsbeluit Gods, dat zij aangehoord hebben, in 
werking zal gaan. God was bij machte om direct satan te verdoemen, maar God verdoemt satan niet, 
want deze zal zichzelf verdoemen uit het werk, dat hij gedaan heeft en dat hemzelf zal veroordelen en 
vernietigen. Is dat niet de wijsheid Gods? 
 
Niet door een machtige sterke Gods hand, maar door de zwakke mens, die uit het stof der aarde, die 
hijzelf verwoest heeft, geschapen is. Dat is groot en dat is onze roeping! 
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Maar dan begrijpen wij wel, dat de mens de frontlinie vormt van de strijd tussen het licht en de 
duisternis, want satan zal alles op alles zetten, om de mens in bezit te nemen, opdat dat verhinderd 
wordt. En daarom is die worsteling om het bezit van die mens, direct na de schepping van die mens als 
begonnen. En dat is het hele drama! 
 
Hoe God dat in Zijn volk zou uitvoeren, daarvan hield Hij veel verborgen. Daartoe zou Gods Zoon mens 
worden, een zoon uit Adam. Ook dat is een wonderbare zaak. 
 
Immers wij lezen in 1 Petr. 1:18-20 “wetende, dat gij niet met vergankelijke dingen, zilver of goud, zijt 
vrijgekocht van uw ijdele wandel, die (u) van de vaderen overgeleverd is, maar met het kostbare bloed van 
Christus, als van een onberispelijk en vlekkeloos lam. (en nu komt het waar het om gaat) Hij was van 
tevoren gekend, vóór de grondlegging der wereld (dat is het geheimenis Gods), doch is bij het einde der 
tijden geopenbaard ter wille van u”.  
 
En nu hebben wij gezien, wat Gods plan was met de mens Adam, die Hij zo wonderbaar formeerde uit 
het stof der aarde, opdat uit die Adam, die immers geschapen werd naar het beeld en de gelijkenis van 
God en die dus een zoon van God was, een nekomelingschap zou komen, waaruit God een nieuw 
geslacht van zonen Gods zou verkrijgen, die de plaats zou innemen van de gevallen engelen zonen 
Gods en morgensterren. 
 
Daarom lezen wij ook, dat God niet alleen die “blinkende Morgenster”, Zijn Zoon Jezus als het Lam van 
God, voorgekend heeft vóór de grondlegging der wereld, maar ook dat gehele nieuwe geslacht van die 
zonen Gods heeft voorgekend. 
 
Dat is Gods plan, wat wij ook vinden in Rom. 8:28-30 “Wij weten nu, dat [God] alle dingen doet mede-
werken ten goede voor hen, die God liefhebben, die volgens zijn voornemen geroepenen zijn. Want die Hij 
tevoren gekend heeft, heeft Hij ook tevoren bestemd tot gelijkvormigheid aan het beeld zijns Zoons, opdat 
Hij de eerstgeborene zou zijn onder vele broederen; en die Hij tevoren bestemd heeft, dezen heeft Hij ook 
geroepen”. 

 
Al die mensen, die uit Adam voortkomen en die tot zonen Gods gemaakt worden door de genade van 
Jezus, die heeft God voor de grondlegging van deze wereld gekend, geroepen en bestemd tot 
gelijkvormigheid aan het beeld Zijns Zoons. Of dacht u, dat u uit uzelf kon komen? Weet toch, dat God 
u geroepen heeft. En waarom heeft God u geroepen? Omdat God u al vantevoren gekend heeft! Dat is 
het wonderbaarlijkste wat er is! 
 
Vele mensen maken dit uit als dwaasheid, omdat zij het niet verstaan en God onredelijk vinden. Maar 
wie zich een kind van God mag weten, weet dus ook, dat Jezus voor hem stierf vóórdat hij geboren  
werd, want God had hem al gekend en geroepen in dat Lam Gods. 
 
En dat is Gods zaak, waar wij van hebben af te blijven. Dat wordt bevestigd door vers 30b “en die Hij 
tevoren bestemd heeft, dezen heeft Hij ook geroepen; en die Hij geroepen heeft, dezen heeft Hij ook 
gerechtvaardigd; en die Hij gerechtvaardigd heeft, dezen heeft Hij ook verheerlijkt”. Ziet u, het is bij God 
al klaar, terwijl wij er nog tegen aan kijken, maar het met vreugde mogen verwachten! 
 
Paulus zegt datzelfde door de Heilige Geest in Ef. 1, waar je alleen maar stil van kan worden. Toen ik 
de Heer bad en vroeg voor de inleiding van de bidstond, sprak de Heer, dat ik bij dit onderwerp, eerst 
moest verkondigen, dat wij weer de vreze voor Hem zouden gaan krijgen, daar wij hier op driemaal 
heilige grond zouden staan en dat wij vol ontzag met een heilig beven voor Hem en Zijn Woord zouden 
gaan worden. 
 
Want als God deze grote gezalfde hemelvorst niet gespaard heeft, toen hij zondigde, dacht u, dat hij 
dan ons zou sparen? Vreest Hem dan met een heilige vreze! En weest Hem alleen maar dankbaar, 
opdat wij Hem welgevallig mogen zijn. 
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Hoort wat de Heilige Geest door de mond van de apostel Paulus hier zegt in Ef. 1:3-6 “Gezegend zij de 
God en Vader van onze Here Jezus Christus, die ons (de Gemeente) met allerlei geestelijke zegen in de 
hemelse gewesten gezegend heeft in Christus. (en nu komt het) Hij (God de Vader) heeft ons immers in 
Hem (in Jezus) uitverkoren vóór de grondlegging der wereld, opdat wij heilig en onberispelijk zouden zijn 
voor zijn aangezicht. In liefde heeft Hij (God de Vader) ons tevoren ertoe bestemd als zonen van Hem te 
worden aangenomen door Jezus Christus, naar het welbehagen van zijn wil, tot lof van de heerlijkheid 
zijner genade, waarmede Hij ons begenadigd heeft in de Geliefde”. 
 
Broeders en zusters, wordt daar toch van doordrongen in elke vezel van uw hart, uw verstand, uw 
geest, uw ziel en van uw gemoedsleven. Wij leven uit de genade Gods, uit het geloof, er is niets uit 
onszelf bij. Het is alleen genade, die ons geworden is van God in Jezus, de Christus. 
 
En uit dát geloof alleen, moeten wij leven willen dag aan dag bij alles wat wij denken, zeggen en doen. 
Dan hebben wij helemaal geen pretenties meer en weten wij, dat wij niets meer zijn dan stof, wat satan 
vertreden heeft, maar waarvan God uit genade dat heerlijk gaat maken. 
 
Als wij nog enige pretentie hebben, als wij nog ergens ons willetje laten gelden, dan is dat nog van de 
duivel in ons, weet u dat? En dat kan voor God niet bestaan. O wordt toch hiervan doordrongen!  Want, 
in liefde heeft Hij, God de Vader, ons tevoren er toe bestemd als zonen van Hem te worden 
aangenomen door Jezus, naar het welbehagen van Zijn wil, tot lof van de heerlijkheid Zijner genade, 
waarmee Hij ons begenadigd heeft in de Geliefde. 
 
En “wat is de mens, dat Gij zijner gedenkt, of des mensen zoon, dat Gij naar hem omziet”? Hebr. 2:6. 
Laten wij dan ook steeds met meer heilig ontzag, vrees en beven vervuld worden van deze God, die 
ons tot zulk een heerlijkheid roept uit het niets, om aan het beeld van Zijn Zoon gelijkvormig te worden. 
Is dat niet genoeg? 
 
Laten wij dan zo gaan wandelen, dat wij ook opletten of wij Hem in alles welgevallig zijn. Als die vreze 
van God in ons hart is, dan zetten wij ook een wacht voor onze mond, want wij weten met welk een God 
wij te doen hebben. En dan gaan wij ook ons gedachtenleven controleren. Waar gaan onze gedachten 
naar toe? Want wij zijn verantwoordelijk voor de richting, waarheen onze gedachten gaan. 
 
Laten wij naar deze vreze voor God en Zijn Woord dagelijks ons gedachten, woorden en onze handel 
en wandel richten, opdat wij werkelijk Hem in alles welbehagelijk mogen worden! God heeft dus al 
degenen die Hij bestemd heeft om het beeld van Zijn Zoon gelijkvormig te worden voorgekend voor de 
grondlegging der wereld en daarom zijn die namen die wij dragen bij Hem al bekend en heeft die ook 
vasgtgesteld. 
 
Tot zover, volgende week gaan wij hiermee verder. 
 
Gods Zegen toegewenst, 
Het Bijbelstudie Centrum. 
 
  
 
 


